
SE-PO.0002.9.2012

Protokół
z posiedzenia XXXI Sesji Rady Miejskiej

w dniu 21 czerwca 2012

obecni

stan radnych – 21
obecnych - 16

Skład Rady Miejskiej:

1. Zofia Bazańska - obecna
2. Krystian Dąbrowski - obecny
3. Krzysztof Francikowski - nieobecny
4. Ewa Fronczek - obecna
5. Marcin Gadecki - obecny
6. Ireneusz Gawroński - obecny
7. Janusz Gątkiewicz - obecny
8. Sylwester Iwanowski - obecny
9. Mirosław Kędzierski - obecny
10. Marian Kita - obecny
11. Teresa Kocot - obecna
12. Wiesław Konderak - obecny
13. Kamil Kowalik - obecny
14. Renata Malinowska - nieobecna
15. Andrzej Mentel - obecny
16. Jolanta Moćko - obecna
17. Marcin Musiał - nieobecny
18. Władysław Oczkowicz - nieobecny
19. Irena Owczarz - obecna
20. Dominik Penar - nieobecny
21. Marek Rajca - obecny

dot.     pkt.     1     -     porządku     obrad     sesji  
Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Otwieram  XXXI  sesję  Rady  Miejskiej  zwołaną  na  podstawie  ustawy  o  samorządzie 
gminnym, witam wszystkich przybyłych gości.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Witam  Prezydium  Miasta,  prezesów,  dyrektorów  spółek,  kierowników  wydziałów 
mieszkańców.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Po przeliczeniu wszystkich radnych stwierdzam, że na sali jest wystarczająca liczba radnych 
niezbędna do kontynuowania obrad.



dot.     pkt.     2     -     porządku     obrad     sesji  
Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
W autopoprawce, którą Państwo otrzymali nastąpiła zmiana numeracji projektów uchwał z  nr 
13 na 15 i 15 na 13. Dodatkowo mamy dwa projekty uchwał, które zgłosiła Pani Burmistrz o 
nr 16 i 17.

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź- „Nowe Piaski”

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź- „Stare Piaski”

Głosowanie za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku obrad sesji.

Głosów za 16
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków   w sprawie zmiany porządku obrad.

3. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.

4      .Te ma t  w iodąc y  s es j i   z  r a mow ego  p l anu  p r ac y  Rad y  M ie j s k i e j -      

Oc en a  w yk on an ia  b ud że tu -  Udzielenie Burmistrzowi Absolutorium za 2011 r.

1). Przedstawienie  sprawozdania  z wykonania budżetu  Miasta Czeladź za 2011 rok ( 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2011 r, oraz informacja o stanie 

mienia  jednostki samorządu terytorialnego  Miasta Czeladź za  2011 r.).

2). Zapoznanie Rady z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  o 

przedłożonym przez Burmistrza  Miasta Czeladź  sprawozdaniu  z wykonania budżetu 

za 2011 r. wraz z objaśnieniami.

 3).  Dyskusja (wystąpienia przewodniczących komisji- przedstawienie  stanowiska 

komisji dot. rozpatrzenia sprawozdań, wystąpienia radnych- indywidualne wypowiedzi w 

ramach rozpatrzenia sprawozdań. 

4).Głosowanie  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z  wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2011 rok. 

5).Przedstawienie opinii  Komisji Rewizyjnej dotyczącej wykonania budżetu za 2011r 

(ocena  ujęta w protokole z posiedzenia komisji), przedstawienie wniosku komisji 



rewizyjnej w kwestii absolutorium dla Burmistrza (zgodnie z wnioskiem do Rady Miasta i 

RIO).

6). Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  w sprawie 

wniosku  Komisji Rewizyjnej w Czeladzi.

7). Głosowanie  w sprawie  absolutorium dla Burmistrza Miasta  Czeladź z tytułu 

wykonania budżetu Miasta za rok 2011  (wymagana  bezwzględna  większość  głosów 

ustawowego składu rady).

5. Sprawy do rozpatrzenia przez Radę Miejską (skargi i wnioski w trybie KPA, wnioski  

i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej):

1). SE-PO.1510.9.2012 skarga mieszkańców budynku przy ul. Grodzieckiej 6 na 

działania dyrektora ZBK z 30.04.2012 r. (o treści „uznać za bezzasadną”)

2). SE-PO.1510.21.2012 skarga Pana Łukasza Siedleckiego z 29.05.2012 r. na 

bezczynność Burmistrza. 

3). SE-PO.1510.11.2012 skarga Pani Mieczysławy Kiedrzyńskiej z 04.06.2012 r. dot. 

niewłaściwej działalności MOPS w Czeladzi w związku ze świadczeniem usług 

opiekuńczych.(skarga przesłana do rozpatrzenia przez Wojewodę Śląskiego).  

4). SE-PO.0005.13.2012  wniosek Posła na Sejm RP Pana Waldemara Andzela o 

nadanie imienia Prezydenta RP Lecha Kaczyńskiego jednej z ulic w mieście Czeladź.

6.  Rozpatrzenie otrzymanych projektów i podjęcie uchwał w sprawie :

D o t y c z ą c e  s t a n o w i e n i a  w  i n n y c h  s p r a w a c h  z a s t r z e ż o n y c h 

u s t a w a m i  d o  k o m p e t e n c j i  R a d y  (art. 18 ust. 2 pkt 15 uosg):

1 ) .
w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. (dot. radnego  Marcina Musiała).

D o t y c z ą c e  z m i a n y  p l a n u  p r a c y  R a d y  i  j e j  K o m i s j i :  

2 ) .
w sprawie: zmiany uchwały Nr XXII/317/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 
grudnia 2011r. w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Czeladzi na 2012 rok.

3 ) .
w sprawie: zmiany uchwały  Nr XXII/318/2011  Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 
grudnia  2011r.,w sprawie przyjęcia ramowego planu  pracy Komisji 
Regulaminowo Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych Rady Miejskiej w Czeladzi na 
2012 rok.

4 ) .  
w sprawie: zmiany Uchwała Nr XXIII/376/2012 Rady Miejskiej w Czeladzi  z dnia 
26 stycznia 2012 r.  w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w 
Czeladzi na 2012 rok.

Dotyczące wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę:

5 ) .
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, 
nieruchomości stanowiącej działkę nr 28/44, arkusz mapy nr 47, o powierzchni 24 
m2, położonej przy ul. Francuskiej w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy 
zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 



ta sama nieruchomość.

6 ) .
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, 
nieruchomości stanowiącej część działki nr 67/66, arkusz mapy nr 12, o powierzchni 
30 m2, położonej przy ul. Tuwima w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy 
zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość.

7 ) .
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, 
nieruchomości stanowiącej część działki nr 103/3, arkusz mapy nr 55, o powierzchni 
138 m2, położonej przy ul. Robotniczej w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy 
zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość.

8 ) .
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, 
nieruchomości stanowiącej część działki nr 24/1, arkusz mapy nr 43, o powierzchni 
560 m2, położonej przy ul. Piastowskiej w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy 
zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość.

9 ) .
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, 
nieruchomości stanowiącej część działki nr 70/47, arkusz mapy nr 57, o powierzchni 
270 m2, położonej przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy 
zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość.

1 0 ) .
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2012 rok.

11 ) .
w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Czeladź na  lata 2012 
– 2021.

1 2 ) .
w sprawie dopłat do cen 1m3 dostarczonej wody oraz odprowadzonych ścieków 
wynikających z taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków na terenie Gminy Czeladź, zatwierdzonych uchwałą Nr XXX/445/2012 Rady 
Miejskiej w Czeladzi.

1 3 ) .
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/529/2004 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 
13 października 2004r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wychodzących  w 
skład mieszkaniowego zasobu gminy Czeladź.

1 4 ) .
w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/653/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 
listopada 2008 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czeladź na lata 2009-2013.

1 5 ) .
w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/653/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 
listopada 2008 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czeladź na lata 2009-2013.

1 6 ) .
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź- „Nowe Piaski”

1 7 ) .
w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź- „Stare Piaski”

7. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski)

8. Sprawy  bieżące  –  do  wiadomości  Rady  (korespondencja  do  wiadomości  Rady  

Miejskiej,  dodatkowe informacje i zapowiedzi, korespondencja adresowana do i od  



przewodniczącego Rady Miejskiej, wnioski komisji  i odpowiedzi na wnioski) 

9. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy są jeszcze jakieś propozycję do porządku obrad sesji?

Propozycji zmian nie było.
dot.     pkt.     3     -     porządku     obrad     sesji  

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita
2. Radna Ewa Fronczek
3. Radna Zofia Bazańska
4. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
5. Burmistrz Teresa Kosmala
6. Radny Kamil Kowalik

dot.     pkt.     4     -     porządku     obrad     sesji  

Ocena wykonania budżetu-  Udzielenie Burmistrzowi Absolutorium za 2011 r.
Przedstawienie  sprawozdania   z  wykonania  budżetu   Miasta  Czeladź  za  2011  rok 
(  sprawozdanie z wykonania  budżetu Miasta  Czeladź za 2011 r,  oraz informacja o stanie 
mienia  jednostki samorządu terytorialnego  Miasta Czeladź za  2011 r.)

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek

Skarbnik  Miasta  Urszula  Polak-Wałek:  Odczytuje  Opinię  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej  w  Katowicach  o   przedłożonym  przez  Burmistrza   Miasta  Czeladź 
sprawozdaniu  z wykonania budżetu  za 2011 r. wraz z objaśnieniami.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Ogłaszam 15 minutową przerwę.

Wznawiam obrady po przerwie. 

Z-  ca  Przewodniczącego  Komisji  Finansowo-  Budżetowej:  Teresa  Kocot: Komisja 
Finansowa przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2011 i udzieliła absolutorium 
Burmistrzowi Miasta.

Przewodniczący  Komisji  Polityki  Społecznej  i  Zdrowia  Marek  Rajca: Komisja 
pozytywnie  zaopiniowała  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  i  udzieliła  absolutorium 
Burmistrzowi Miasta.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji  Kultury  i  Sportu  Andrzej  Mentel: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu i udzieliła absolutorium Burmistrzowi.



Przewodniczący  Komisji  Inwentaryzacyjnej  i  Etyki  Radnych  Krystian  Dąbrowski: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu i udzieliła absolutorium Burmistrzowi 
Miasta.

Komisja Bezpieczeństwa: Komisja Pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie i 
udzieliła absolutorium Burmistrzowi Miasta.

Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  i  Polityki  Przestrzennej  Władysław  Oczkowicz: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu i udzieliła absolutorium Burmistrzowi 
Miasta.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Ireneusz  Gawroński: odczytuje  opinię  Komisji 
Rewizyjnej. Komisja udzieliła absolutorium Burmistrzowi Miasta.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Radny Marian Kita
3. Radny Marcin Gadecki
4. Radna Zofia Bazańska
5. Burmistrz Teresa Kosmala
6. Radny Sylwester Iwanowski
7. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
8. Radny Kamil Kowalik

Radny Andrzej Mentel: Proszę o 20 minut przerwy.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Ogłaszam 20 minut przerwy.

Wznawiam obrady po przerwie. 

Głosowanie za rozpatrzeniem i zatwierdzeniem sprawozdania finansowego

Głosów za 15
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 1

Głosowanie za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Miasta

Głosów za 15
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 1

dot.     pkt.     5     -     porządku     obrad     sesji  



Projekt uchwały w sprawie skargi mieszkańców budynku przy ul. Grodzieckiej 6 na działania 
dyrektora ZBK. 

Głosowanie za uznaniem skargi za bezzasadną

Głosów za 4
Głosów przeciw 1
Głosów wstrzymujących się 8

Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Łukasza Siedleckiego na bezczynność Burmistrza 
Miasta.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Odczytuje treść skargi Pana Łukasza Siedleckiego.

Głosowanie za uznaniem skargi za bezzasadną

Głosów za 6
Głosów przeciw 9
Głosów wstrzymujących się 1

Głosowanie za uznaniem skargi za zasadną

Głosów za 9
Głosów przeciw 6
Głosów wstrzymujących się 1

Skarga została uznana za zasadną 

Projekt  uchwały  w  sprawie  skargi  Pani  Mieczysławy  Kiedrzyńskiej  na  niewłaściwą 
działalność MOPS w Czeladzi.

Temat omawia Dyr. MOPS Teresa Banaś.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Irena Owczarz
2. Radny Marek Rajca
3. Radca Prawny Michał Kuźnik 

Głosowanie za wezwanie skarżącej do złożenia wyjaśnień.

Głosów za 15
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Odczytuje wniosek Posła na Sejm RP Pana Waldemara Andzela o nadanie imienia Prezydenta 
RP Lecha Kaczyńskiego jednej z ulic w mieście Czeladź.



Głosowanie za brakiem poparcia dla zgłoszonego wniosku.

Głosów za 1
Głosów przeciw 13
Głosów wstrzymujących się 

dot.     pkt.     6     -     porządku     obrad     sesji  

ppkt.1

Projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. (dot. radnego  Marcina Musiała).

Radny Marian Kita: Proponuje, aby projekt tej uchwały przesunąć na następną sesję.

Głosowanie imienne 

Głosów za 14
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

Projekt uchwały został przesunięty na kolejną sesję  Rady Miejskiej.

ppkt.2
Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXII/317/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 29 grudnia 2011r. w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Czeladzi na 2012 rok.

Głosowanie imienne

Głosów za 14
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.3
Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały  Nr XXII/318/2011  Rady Miejskiej w Czeladzi 
z  dnia  29  grudnia   2011r.,w  sprawie  przyjęcia  ramowego  planu   pracy  Komisji 
Regulaminowo Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych Rady Miejskiej w Czeladzi na 2012 rok.

Głosowanie imienne 

Głosów za 14
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.4



Projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwała Nr XXIII/376/2012 Rady Miejskiej w Czeladzi 
z dnia 26 stycznia 2012 r.  w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w 
Czeladzi na 2012 rok.

Głosowanie imienne 

Głosów za 14
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.5
Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na oddanie w  dzierżawę,  dotychczasowemu 
dzierżawcy, nieruchomości stanowiącej działkę nr 28/44, arkusz mapy nr 47, o powierzchni 
24 m2, położonej przy ul. Francuskiej w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy zawieranej 
po  umowie  zawartej  na  czas  oznaczony  do  3  lat,  której  przedmiotem  jest  ta  sama 
nieruchomość.

Głosowanie 

Głosów za 14
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.6
Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na oddanie w  dzierżawę, dotychczasowemu 
dzierżawcy,  nieruchomości  stanowiącej  część  działki  nr  67/66,  arkusz  mapy  nr  12,  o 
powierzchni  30 m2, położonej przy  ul. Tuwima w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy 
zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość.

Głosowanie 

Głosów za 14
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.7

Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na oddanie w  dzierżawę,  dotychczasowemu 
dzierżawcy,  nieruchomości  stanowiącej  część  działki  nr  103/3,  arkusz  mapy  nr  55,  o 
powierzchni  138  m2,  położonej  przy  ul.  Robotniczej w  Czeladzi,  na  podstawie  kolejnej 
umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość.

Głosowanie 

Głosów za 14
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.8



Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu 
dzierżawcy, nieruchomości stanowiącej część działki nr 24/1, arkusz mapy nr 43, o 
powierzchni 560 m2, położonej przy ul. Piastowskiej w Czeladzi, na podstawie kolejnej 
umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość.

Głosowanie 

Głosów za 12
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.9

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, dotychczasowemu 
dzierżawcy, nieruchomości stanowiącej część działki nr 70/47, arkusz mapy nr 57, o 
powierzchni 270 m2, położonej przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi, na podstawie kolejnej 
umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość.

Głosowanie 

Głosów za 13
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.10

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2012 rok.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek.

Głosowanie imienne

Głosów za 15
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.11

Projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Czeladź na 
lata 2012 – 2021. 

Głosowanie imienne

Głosów za 15
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 



ppkt.12
Projekt  uchwały  w sprawie  dopłat  do  cen  1m3 dostarczonej  wody oraz  odprowadzonych 
ścieków wynikających z taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków  na  terenie  Gminy  Czeladź,  zatwierdzonych  uchwałą  Nr  XXX/445/2012  Rady 
Miejskiej w Czeladzi.

Głosowanie imienne

Głosów za 16
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.13
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXXVIII/529/2004  Rady  Miejskiej  w 
Czeladzi z dnia 13 października 2004r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wychodzących 
w  skład mieszkaniowego zasobu gminy Czeladź.

Głosowanie imienne

Głosów za 16
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.14
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/653/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czeladź na lata 2009-2013.

Głosowanie imienne

Głosów za 16
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.15

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/653/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czeladź na lata 2009-2013.

Głosowanie imienne

Głosów za 16
Głosów przeciw 



Głosów wstrzymujących się 

ppkt.16
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź- „Nowe Piaski”

Głosowanie imienne

Głosów za 16
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

ppkt.17

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź- „Stare Piaski”
Głosowanie imienne

Głosów za 16
Głosów przeciw 
Głosów wstrzymujących się 

dot.     pkt.     7     -     porządku     obrad     sesji  

Radna  Irena  Owczarz: Proszę  o  naprawę  schodów,  znajdujących  się  na  ul.  Górniczej 
prowadzących do parku Grabek. 

Radny Janusz Gątkiewicz: Czy mamy informacje na temat remontu parkingu przy sklepie 
Biedronka na Piaskach, pytam dlatego, ponieważ w sklepie ma być przeprowadzany remont. 
Chciałbym uzyskać więcej informacji na temat regulaminu dzierżawy ogródków znajdujących 
się na ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

Radna Zofia Bazańska: Proszę o sprostowanie artykułu, który ukazał się w Echu Czeladzi 
dotyczący Gospodarczej Bramy Śląska, narastających odsetkach, jest to przedostatnia strona 
Echa  Czeladzi.  Trzeba  było  napisać  to  jak  nekrolog,  jak  artykuł  był  na  3  stronie  to 
sprostowanie, też powinno być na początku, a nie na końcu, wśród nekrologów, bo to wstyd.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko: Poprosiłam przez panią z biura rady panią 
Kierownik  Dorotę  Dobrucką  z  Wydziału  Promocji  Miasta  o  przygotowanie  listu 
gratulacyjnego  dla  pana  Aleksandra  Teligi,  do  tej  pory  zawsze  korzystaliśmy  z  pomocy 
Wydziału Promocji. Tym razem dowiedziałam się, że skoro rada miejska, chce mieć taki list 
to  niech  go  sobie  sama  napiszę.  Jestem  bardzo  zaskoczona  tą  odpowiedzią,  proszę  o 
ustosunkowanie się pani Burmistrz do tej sytuacji. 



Radny Ireneusz Gawroński: Proszę o podanie informacji  dotyczących  wyników MCKS, 
koszykówki,  siatkówki i piłki  nożnej. Czy oprócz tej  ligi,  w której jest MCKS są jeszcze 
jakieś  niższe  ligi,  czy  nie.  Proszę  o  informację  ile  z  tych  dotacji,  które  otrzymały 
poszczególne stowarzyszenia, ile z tych pieniędzy przypadło w ramach umów zleceń naszym 
radnym.

Burmistrz Teresa Kosmala: Dwa razy byłam przewodniczącą rady miejskiej do głowy by 
mi nie przyszło by dysponować pracownikami urzędu. Pani przewodnicząca poinformowała 
mnie, że zawsze tak było, może z panią Szczepanik, ale np. ja o tym nie wiedziałam, że w 
kwestii korespondencji biuro rady nie wystarcza. Nie było pani Konopelskiej, ponieważ była 
na delegacji, ci pracownicy, którzy byli w wydziale byli zajęci nie mieli czasu. Nie wiem czy 
to było takie służbowe, czy w zwyczaju. To chyba nie może być też tak, że pracownik, który 
nie jest kierownikiem przychodzi i wydaje dyspozycję kierownikowi z innego wydziału.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Jolanta  Moćko: Nikt  tu  nie  wydał  polecenia,  pani 
Burmistrz  idzie  dalej,  to  była  prośba do  pani  kierownik.  Ja  nie  dysponuje  pracownikami 
urzędu nie wchodzę nigdy w pani kompetencje i nie robię tego, często się zdarza, że na sesji 
to pani mnie poucza i wchodzi w moje kompetencje, natomiast to była prośba. Nie mam nic 
przeciwko temu, że pani powiedziała, że może nie mieć czasu tego zrobić, natomiast sposób 
w  jaki  to  wyraziła  uważam,  że  jest  niegodny.  Nie  rozmawiałam,  jeżeli  pani  kierownik 
uważałaby,  że dysponuje jej  osobą to  mogła powiedzieć,  że nie  mam do tego prawa,  nie 
dysponuje ja tylko poprosiłam. Myślałam, że pani burmistrz inaczej troszkę zareaguje, lecz 
skoro  sprawa  wygląda  w  ten  sposób  to  będę  wnioskować,  do  przyszłego  budżetu,  o 
pracownika, który będzie posiadał umiejętności graficzne, aby był w biurze rady, skoro nie 
możemy skorzystać z pomocy pracownika Wydziału Promocji Miasta.

Burmistrz Teresa Kosmala: Pani osobiście nie rozmawiała. Przepraszam, ja też pisze listy 
gratulacyjne, ale na firmowym papierze, więc nie wiem jakie to wymagania, obsługa rady to 
są trzy osoby z wyższym wykształceniem. To było poza mną i poza panią kierownik, gdyż 
ona nie wiedziała, że takie usługi grzecznościowe sobie czynicie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko: Pani Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
była  ze  mną  w  listopadzie  w  Auby  obie  miałyśmy  list  gratulacyjny,  który  przygotował 
Wydział Promocji. Dziwię się pani kierownik, że w ten sposób potraktowała Radę.

Burmistrz Teresa Kosmala: Czy ja mogę się dowiedzieć, która osoba rozmawiała z panią 
Dobrucką.

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Jolanta Moćko:  Myślę,  że pani  Dobrucka sama powie 
pani Burmistrz kto rozmawiał z nią. Odpowiedź taka, że jak Rada Miejska chce sobie napisać, 
to niech pisze sobie sama, wydaje mi się, że jest niegrzeczna.

Burmistrz Teresa Kosmala: Pani przewodnicząca do obsługi ma trzy osoby. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Jolanta  Moćko: Wystąpię  przy  budżecie  z  konkretną 
propozycją w tej sprawie, czy to jest taki duży problem.

Burmistrz Teresa Kosmala: Nie wiem czy jest problem, ale było dużo pracy w tym czasie.



Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko: Rozumiem, ale można odpowiedzieć, że 
nie mamy możliwości bo mamy nawał pracy.  Poproszę o udzielenie odpowiedzi w formie 
pisemnej, myślałam, że będzie to odebrane w inny sposób i że pani burmistrz będzie w tej 
sprawie chciała coś zrobić.

Burmistrz Teresa Kosmala: Nie prowadziłam postępowania co kto mówił,  przeprowadzę 
normalne postępowanie na podstawie kodeksu pracy.  Wiem,  że tu są układy koleżeńskie, 
może  koleżanka coś  powiedziała  do  koleżanki,  może,  któraś  się  obraziła.  Pani  Dobrucka 
powiedziała  tylko,  tyle,  że  była  zajęta  przy  gazecie  i  dostała  polecenie  od  pani 
przewodniczącej, że pani Strojniak, która składała gazetę przez pracownika biura rady, który 
jest podległy kierownikowi. Powinno to być załatwione między kierownikami wydziałów.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Jolanta  Moćko: Nie  wnoszę  o  przeprowadzenie 
postępowania, pani Burmistrz udzieliła mi odpowiedzi.

Burmistrz  Teresa  Kosmala: Artykuł  dotyczący  odsetek  i  Gospodarczej  Bramy  Śląska, 
ukazał się na tej stronie ponieważ tam było miejsce.

Radna Zofia Bazańka: Uważam, że skoro kogoś się atakuje na trzeciej stronie to odpowiada 
się na trzeciej stronie.

Burmistrz Teresa Kosmala: W odpowiedzi na wniosek pani Bazańskiej odpowiadam, to nie 
było sprostowanie,  tylko informacja,  tam nie było  żadnego ataku tylko sama informacja i 
teraz też znajduje się tam sama informacja.

dot.     pkt.     8     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Informuje o wniosku Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej kierowanym do Burmistrza w 
zakresie  uszczegółowienia  opracowania  projektu  budowlanego  przez  Zakładu  Inżynierii 
Komunalnej.

Informuje  o  odpowiedzi  Burmistrza  na  dwa  wnioski  Komisji  Edukacji  Kultury  i  Sportu 
złożone 21.04.2012.

Informuje  o  odpowiedzi  Burmistrza  na  wniosek  Komisji  Polityki  Społecznej  i  Zdrowia 
złożony 23.04.2012.

Informuje o odpowiedzi Burmistrza na wniosek Komisji Bezpieczeństwa złożony 22.05.2012.

Informuje  o  odpowiedzi  Burmistrza  na  dwa  wnioski  Komisji  Edukacji  Kultury  i  Sportu 
złożone 21.05.2012.

Informuje o piśmie MZGK kierowanym do Straży Miejskiej w sprawie udzielenia pomocy 
przy zlokalizowaniu zaniedbanej działki.

Informuje  o  piśmie  MZGK  kierowanym  do  Spółki  Restrukturyzacji  Kopalń  w  sprawie 
odpowiedniego utrzymania terenu.



Informuje o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 5 miesięcy 2012 rok.

Informuje o piśmie Turon Polska Energia kierowanym do Komisji Bezpieczeństwa w sprawie 
słupów energetycznych przy ul. Reymonta.

Informuje  o  piśmie  MZGK  kierowanym  do  Państwowego  Inspektoratu  Nadzoru 
Budowlanego w sprawie ogrodzenia na ul. Nowopogońskiej.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Mirosław Kędzierski
2. Radny Ireneusz Gawroński
3. Radna Zofia Bazańska

dot.     pkt.     8     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Zamykam XXXI posiedzenie Sesji Rady Miejskiej

Protokołował Przewodnicząca
Krystian Załęczny   Rady Miejskiej w Czeladzi 

Jolanta Moćko


